
Antwoorden op Commissievragen  2013-11 

 

Uit de commissie Beheer van 31 oktober 2013 

 

Bij de behandeling van de Bestuursrapportage 2013-2 incl. compenserende maatregelen 2013 

(agendapunt 7, verder Berap) zegt de wethouder toe nog te komen met de business-case over 

duurzaam afvalbeheer. De wethouder informeert de commissie later of de problematiek van de 

ondergrondse afvalbakken ook in de business-care terugkomt. Hij komt binnenkort met een 

toezegging over de business-case. 

Antwoord: 

Op dit moment is de nota plus businesscase in voorbereiding. Input voor de businesscase vormt een 

stelsel met ondergrondse containers voor restafval en voor herbruikbare afval (papier, glas, plastic), 

aangevuld met een rolcontainer aan huis waar dat in de stad kan (kan niet in versteende wijken). Het 

is de bedoeling dat de nota plus businesscase eerste kwartaal 2014 aan de commissie wordt 

voorgelegd. De planning is gericht op februari 2014.  

 

De heer Van de Manakker (SL): 

Op bladzijde 75 staat Belcanto genoemd, maar het lijkt de omschrijving van wat er op de Aziëweg 

gebeurt. Het bouwen zou niet kunnen doorgaan, omdat men gebonden is aan bepaalde bouw, sociale 

woningbouw. Dan brengt de grond minder op. Hij hoort graag wat het verschil is in grondopbrengst. 

Antwoord: 

De tekst bij Belcanto is inderdaad de tekst die bij het project Aziëweg hoort. De tekst bij Belcanto zou 

moeten luiden: 

“Project is in april 2013 stilgelegd door v.o.f. Belcanto i.v.m. kredietcrisis en te grote 

onwikkelrisico's. Alle ambtelijke kosten t/m 2012 zijn betaald door v.o.f. Belcanto. Momenteel worden 

als afronding van het project afspraken gemaakt over de facturering van de ambtelijke kosten in 

2013.” 

Voor wat betreft de vraag wat het verschil is in grondopbrengst:  

De opbrengst van de verkoop van de grond voor de twee torens aan Pré wordt € 2,7 miljoen in plaats 

van € 4,1 miljoen. Mogelijk wordt de opbrengst meer dan 2,7 miljoen, maar er is gerekend met het 

‘slechtste scenario’. Het tekort op de GREX Aziëweg is in de berap bijgesteld van € 4,5 miljoen naar 

5,9 miljoen. Dit extra tekort wordt voor een groot deel opgevangen door inzet van € 1,15 miljoen uit 

BLS-gelden (Besluit Lokatiegebonden Subsidie), zie collegebesluit 2013/319129.  

De inzet van de BLS-gelden wordt meegenomen in de berap 1 van 2014. 

                  
De heer Van de Manakker SL: 

Op bladzijde 121 wordt gesproken over uitbreiding met twee parkeerhandhavers bij programma 8. 

Eerder staat dat de gemeente de handhaving zou terugbrengen, een besparingspost. De twee genoemde 

handhavers zouden in 2013 nog 3000 bonnen moeten uitschrijven. Dat wordt aanpakken dus. Hoe zit 

dat? Is wel het juiste jaartal gebruikt? 

Antwoord: 

Het stoppen van de inhuur op handhaving zoals genoemd op pagina 118 van de Berap 2 betreft 



“integraal handhavers”. Integraal handhavers houden toezicht op overlast van afval, fietsen, honden, 

jeugd, uitstallen, terrassen enzovoorts. 

De extra inzet op parkeerhandhaving betreft “parkeerhandhavers”. Parkeerhandhavers treden 

alleen  op tegen overtredingen op gebied van parkeren. 

    

 


